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		Abstract

		In July 2021, in general, there were no serious deviations from the indicators of the previous month or beyond the last few months. Nevertheless, it can be noted that the diffusion index of the order-book level decreased by 10 percentage points (p.p.), and the diffusion index of stocks of finished products increased by 12 p.p. At the same time, the share of enterprises that are not going to take new loans from banks in the next 3 months reached 63% – the highest value in two years.

В июле 2021 г. в целом не наблюдалось каких-либо серьезных отклонений от показателей предыдущего месяца либо выходящих за рамки нескольких последних месяцев. Тем не менее можно отметить, что диффузный индекс портфеля заказов снизился на 10 п.п., а диффузный индекс запасов готовой продукции возрос – на 12 п.п. При этом доля предприятий, не собирающихся брать новые ссуды у банков в ближайшие три месяца, достигла 63% – максимального за два года значения. 
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